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Hengelo,  5 januari 2011 

 

 

Betreft: schriftelijke vragen over gladheidsbestrijding in Hengelo in de huidige winterse periode. 

 

 

Geacht college, 

 

 

Al geruime tijd heerst de winter, opnieuw een lange periode van vorst en winterse neerslag. Veel wegen, 

fietspaden en voetpaden zijn slecht tot vrijwel niet begaanbaar. Deze slechte begaanbaarheid geldt voor 

auto’s, maar zeker ook voor fietsers en voetgangers en treft diegenen die slecht ter been zijn of angstig om 

te vallen nog extra hard. Behalve de gladheid levert ook de aanwezigheid van ijsresten op het wegdek 

(vooral op veel fietspaden en voetpaden) extra gevaar op.  

 

Over deze situatie heeft de SP fractie de volgende vragen 

 

1. Is het college het met mijn fractie eens dat de gladheidsbestrijding op openbare wegen en pleinen een 

belangrijke taak van de gemeente is? 

2. zou het college kunnen aangeven wat de prioriteiten zijn bij het bestrijden van gladheid (welke wegen, 

welke fiets- en voetpaden, welke pleinen? 

3. kan het college aangeven of zoutschaarste een reden is geweest dat het strooiregime is ingeperkt? 

Zo ja, waarom niet eerder een grotere voorraad zout is aangelegd, zeker gezien de schaarste van een jaar 

geleden? 

4. Is het college het met mijn fractie eens dat de gladheidsbestrijding op alle vrijliggende fietspaden een 

hoge  prioriteit  moet hebben? 

5. Zou het college willen nagaan welke andere mogelijkheden er aangegrepen kunnen worden om de 

spiegelgladde wegdekken in woonwijken tegen te gaan? strooien van zand, of het weghameren van de 

ijslaag? 

6. Wil het college nagaan of de "verplichting" tot het schoonmaken van de eigen stoep, en eventueel die 

van de buren weer beter onder de aandacht te brengen is van de bewoners?  Volgens onze eigen 

waarneming gebeurt dit door sommige bewoners  minder dan voorheen het geval was. 

7. Is het college bereid om binnenkort een algehele evaluatie te maken van de gladheidsbestrijding in deze 

winterperiode?  

en tenslotte 

8. Wil het college onderzoeken hoe er cijfers te verzamelen zijn om gladheidsbestrijdingsmaatregelen in de 

toekomst te kunnen toetsen? Hierbij valt te denken aan aantal meldingen van valpartijen, (blik)schade 

enzovoort in relatie tot het aantal ijsdagen in een winter. 

 

Vincent Mulder 

SP fractie 

 

 


